

问题澄清通知/Clarification Notice

编号/Serial Number:

各投标人:

Every Bidder:

生产服务车辆供应招标的评标委员会对你方的投标文件进行了仔细的审查,现需你方对下列问题以书面形式予以澄清:

Through careful review of your bidding documents by evaluation team for Production Service Car Supply Project Tender, please clarify the questions as followed:

- 1.请详细列出每台设备的生产厂商品牌, 同时对应设备参数以表格的形式列出。
- 2.请详细列出每台设备对应备品备件明细表及生产厂商品牌。
- 3.请详细列出每台设备的交货期。
- 4.请澄清贵司报价中是否已包括车辆保险费、上牌费、运费及其他一切杂费。

1.Please list the name and brand of every equipment, between please list the detail equipment specification and information with form format.

2.Please list the name and brand of the spare parts of every equipment.

3.Please list the delivery time of every equipment.

4.Please clarify whether the quotation you sent include the insurance fee, License Plate fees, transportation fees and other miscellaneous fees or not.

请将上述问题的澄清于 2019 年 12 月 18 日 17:00 时前递交邮件至 [jinxuequan@nfc-china.com](mailto:jinxuequan@nfc-china.com)。

Please send the clarification above to the email address [jinxuequan@nfc-china.com](mailto:jinxuequan@nfc-china.com) before 2019,December 17<sup>th</sup>,17:00.

2019 年 12 月 17 日